
Title (en)
Track conveyer waggon, transport train and method of loading and unloading materials for railroad construction.

Title (de)
Schienengängiger Transportwaggon, Transportzug und Verfahren zur Aufnahme und Abgabe von Gleisbaumaterial.

Title (fr)
Wagon de transport sur rails, train de transport et méthode pour le chargement et le déchargement de matériau de construction de chemin de fer.

Publication
EP 0096236 A1 19831221 (DE)

Application
EP 83104687 A 19830511

Priority
DE 3219025 A 19820519

Abstract (en)
1. Rail-borne transport truck for loose bulk goods having a conveyor device (58), belonging to the truck and delivering in the longitudinal direction
of the truck, in the floor region of a reception box belonging to the truck and suitable for material storage, characterized in that in one end region of
the transport truck there is arranged a transfer device (60) separate from the conveyor device (58) belonging to the truck, in the form of an endless
conveyor (60) protruding beyond the truck end, which protrudes out in such a way that it is settable over the neighbouring end of a further transport
truck connectable in a normal coupling position.

Abstract (de)
Es wird ein Transportzug (12) vorgeschlagen, der eine Gruppe von Transportwaggons (56) und eine entlang dieser Gruppe von Transportwaggons
(56) verlaufende Fördereinrichtung umfaßt. Dabei wird vorgeschlagen, daß auf einzelnen Transportwaggons (56) jeweils eine von Ende zu Ende
fördernde waggoneigene, im Ladebodenbereich liegende Fördereinrichtung (58) angebracht ist und jeweils en einem Ende eines Transportwaggons
eine Übergabeeinrichtung (60) zur Materialübergabe von dem einen Ende des jeweiligen Transportwaggons (56) zum benachbarten Ende des
anschliessenden Transportwaggons (56.1) angebracht ist.
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